
PETERSON & BRYNAN 
AVTOWINIEvit AT LAW 

re , 6.11.110.t •OuLtvnlID. llurrt 407 

111 EVE .,• •  WILLI C•LP•011N 1 A 

li,3141156,91i65 

A,,oftpc.s •00: Plaintiff, 
CHURCH OF SCIENTOLOGY OF CALIFORNIA 

SUPERIOR COURT OF THE STATE OF CALIFORNIA 

FOR THE COUNTY OF LOS ANGELES 

CHURCH OF SCIENTOLOGY OF 	) 	CASE NO. C 420153  
CALIFORNIA, 	 ) 

Plaintiff, 	) 	DECLARATION OF JOHN G. 
) 	PETERSON IN OPPOSITION TO 

vs. 	 ) 	MOTION FOR ATTORNEY'S FEES 
) 

GERALD ARMSTRONG, 	 ) 	DATE: August 2, 1984 
) 	TIME: 8:00 a.m. 

Defendant. 	) DEPT: 57 
	 ) 

) 
MARY SUE HUBBARD, 	 ) 

) 
Intervenor. 	) 

) 

I, JOHN G. PETERSON, declare: 

1. This declaration is submitted in opposition to defen-

dant's Motion for Attorney's Fees, pursuant to Code of Civil  

Procedure Section 1021.5. Plaintiff, CHURCH OF SCIENTOLOGY OF 

CALIFORNIA, joins in and adopts by reference the Memorandum in 

Opposition to Motion for Attorney's Fees filed herein by 

intervenor, MARY SUE HUBBARD. 	 7C0195 
2. Defendant's motion can best be described as a poor 

attempt to add insult to injury. The defendant's moving papers 

are an affront to the intelligence and integrity of this Court 
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and the legal profession. This fee request is an insult to 

good intentioned legislators who enacted Code of Civil Procedure  

Section 1021.5, and is ironic since this case was pursued by 

GERALD ARMSTRONG'S attorneys primarily to use this Court as a 

discovery tool for other litigation and as an avenue for media 

coverage to extort settlement of other litigation against 

Mr. Hubbard and the CHURCH. 

3. GERALD ARMSTRONG'S moving papers transparently and 

despicably use a quote from the Bible and a reference to 

Jonestown all on the front page. The papers go on to paint 

GERALD ARMSTRONG as a great protector of truth who risked life 

and limb to expose the "illegal and unconstitutional actions" 

of the plaintiffs all to a "significant public benefit and will 

further constitutional freedoms." However, nowhere does GERALD 

ARMSTRONG ever state exactly what these public benefits are and 

how the fact that he stole documents and invaded a person's pri-

vacy can further constitutional freedoms. 

4. GERALD ARMSTRONG'S unsupported claims of public benefit 

should not come as a surprise since all of his trial allegations 

were never supported by evidence. GERALD ARMSTRONG'S attorney, 

on page 9, lines 20 through 28, and page 10, lines 1 and 2, 

attempt to explain the claim for public benefit and constitutional 

significance. After reading these lines several times, anyone 

wth any first year of law school education would be compelled to 

conclude: (1) It is incoherent; (2) the person writing the lines 

does not understand constitutional law; (3) the person writing 

these lines is audacious in seeking fees for "legal" work; and 

(4) any response is impossible and would only dignify the lines 
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by educating the person who wrote them. 

5. The Court should examine what the attorneys for GERALD 

ARMSTRONG really sought in this case. They argued that there waE 

a novel and heretofore unheard of in law defense called "justi-

fication". This is, GERALD ARMSTRONG because he believed his 

life was in danger and that "harassing lawsuits" were forthcominc 

he could steal evidence and send it to his lawyer for use in this 

"potential" litigation. Defendant's attorneys also asserted 

that if a person feels he may be physically harmed, he can steal 

materials and threaten to or even publicize these private 

materials as a deterrent. 

6. While these purported "defenses" advocate the worst 

kind cf lawlessness and vigilantism, defense counsel totally 

failed at trial to produce any evidence to support these novel 

defenses. First, GERALD ARMSTRONG had no reasonable belief he 

was going to be sued. ARMSTRONG himself testified that he knew o: 

no one who had ever left the CHURCH and been sued. It is un-

reasonable to conclude and foolish to believe that the incident 

where his ex-wife told him to "get a lawyer" could mean anything 

other than advice that if ARMSTRONG wanted the photos returned, 

ARMSTRONG would have to sue the CHURCH. How strange that this is 

the person found to be fearful of his life and terrified of this 

organization, yet he was marching up to the CHURCH'S main offices 

shouting and demanding "his pictures". Did defendant produce 

witnesses who said they had left the CHURCH, been critical and 

then been sued? No evidence was produced at trial, simply be-

cause none exists. The only thing the Court heard was the 

ravings of Flynn. 	
7C0197 
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7. The only reasonable way to view the evidence clearly 

shows that GERALD ARMSTRONG stole the documents for use in his 

case against the CHURCH. He left the CHURCH, was unskilled, 

had no job and he visited Flynn, a notorious anti-Scientology 

plaintiff's lawyer, who obviously conspired with ARMSTRONG to 

steal the documents for use in their cases. It is naive to thin} 

that ARMSTRONG'S massive theft of marginally relevant documents 

is simply overkill. That is also why Flynn argued so strenuousl} 

that the Court do his discovery for him and hold the documents 

for use in the Cross-Complaint and other litigation Flynn is 

involved in. 

8. Defense counsel claim they have exposed the CHURCH'S 

policy of blackmailing former members by use of PC material 

(page 4, lines 9 through 10). Flynn argued that the CHURCH 

blackmailed people. However, no witness was ever produced who 

testified that they had been either threatened with or black-

mailed by the CHURCH. Defense counsel, without legal support 

or evidence, asked this Court to find that the CHURCH practices 

this policy. Also, how could ARMSTRONG reasonably fear blackmail 

when he had no knowledge of any instances of it prior to his 

theft of the documents? 

9. Defense counsel should not be compensated for conducting 

a heresy trial. This Court took judicial notice of the fact that 

Scientology is a religion and has rights under the First Amendment 

This Court correctly ruled that it could not inquire into or 

evaluate the merits, accuracy or truthfulness of Scientology. Ye• 

defense counsel sought to try the religion, its Founder and its 

policies. An example of the dishonesty of defense counsel is 

7C0128 
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when they submitted to this Court Exhibit 500-HHHHH. This 1970, 

French Government investigation report was authoed by an ex-Nazi, 

who admitted doing no first hand investigation but relied on 

other sources. Also, defense counsel failed to inform the Court 

that the French court had reversed its findings that Scientology 

was a fraud. 

10. Julia Dragojevic's dishonesty with this Court is shown 

by her Declaration. At the beginning of the trial, she said 

that GERALD ARMSTRONG needed Flynn because Flynn knew the case 

better, was more experienced and knowledgeable; and we were told 

she had never tried a jury case. Now she is the "Scientology 

expert' who is deserving of $150.00 per hour. She is even claim-

ing $150.00 per hour for the time she just sat in the Courtroom 

during Flynn's trial. Julia Dragojevic's hours are inflated, 

refex time spent on other matters and not relevant to this case 

(see attached Exhibit "A"). 

11. Attorney fees could not be properly claimed because 

GERALD ARMSTRONG thinks he exposed Scientology and L. Ron Hubbard 

as frauds. This Court clearly ruled in the beginning of the 

trial that Scientology was not on trial and that the Court would 

not consider the truth or falsity of the contents of the 

documents but only how they were relevant to ARMSTRONG'S "state 

of mind." ,If the Court correctly followed this stated ruling, 

it could not properly reach any conclusions regarding Scientology 

or L. Ron Hubbard, and defense counsel could not receive fees for 

this improper presentation. 

12. At the beginning of the trial, plaintiff's counsel 

warned the Court about allowing Michael Flynn to conduct the 
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trial. Plaintiff made a motion to disqualify Flynn. Plaintiff 

warned this Court that Flynn would conduct a heresy trial 

against the CHURCH and a personal attack against L. Ron Hubbard. 

Flynn did this under the pretext that he was going to show this 

person and organization had unclean hands and was not entitled to 

equitable relief. Defense counsel argued that an old order by 

MARY SUE HUBBARD (GO-121669) gave her unclean hands that should 

deny her relief in this case. This ridiculous legal position 

is so contrary to black letter law that it does not deserve 

further comment. What is incredulous is that defense counsel 

seeks fees for presenting and arguing such a patently unsupported 

legal position. 

13. Defense counsel point repeatedly to what they call the 

unclean hands of plaintiffs. This Court should be aware of the 

true character and motives of Michael J. Flynn. 

14. Plaintiff can not ignore Flynn's efforts to prejudice 

this Court. Plaintiff also asks the Court to admonish counsel 

for defendant and their client to immediately cease these 

improper tactics, sudh as filing this fees motion, in their effort 

to prejudice this Court. Plaintiff also requests the Court to 

impose sanctions in the amount of attorneys' fees incurred by 

plaintiff in replying to this frivolous motion for fees. 

15. According to sworn declarations filed by attorney 

Michael J. Flynn of Boston, Massachusetts, he is an attorney of 

fourteen years experience in the State of Massachusetts who has 

tried 40 to 50 jury trials since 1972. Approximately one-third 

of Mr. Flynn's career, since mid-1979, has involved litigating 

against the Church of Scientology and/or its Founder, L. Ron 
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Hubbard. Mr. Flynn has been counsel of record, or counsel but 

not of record, in cases being litigated in at least the states of 

Massachusetts, New York, Florida, Nevada, Oregon and California 

involving the Church. He has made appearances as counsel pro hae 

vice in California three times in the past two years in suits 

involving either Mr. Hubbard or the CHURCH. 

16. Due to Mr. Flynn's legal attacks upon the Church of 

Scientology, its members, practices and Founder, investigative 

actions were undertaken by professional investigators. These 

investigations revealed the following facts: 

17. In early 1981 a document that laid out a scheme to 

sell shares in litigation against the Church of Scientology was 

drawn up in the law offices of Michael Flynn in Boston. 

16. This document referred to Flynn Associates Management 

Corporation, a for-profit Massachusetts corporation incorporated 

on August 28, 1980 by Kevin Flynn, Michael Flynn and Cheryl 

Flynn. (See attached Exhibit "B"). Kevin Flynn is the brother 

of Michael Flynn and, at that time, worked as an investigator 

or researcher for Michael. Cheryl Flynn is Kevin Flynn's wife. 

19. The document stated: "Description: Flynn Associates 

Management Corp. is a management consultant company. It was or-

ganized to manage and oversee the operations and strategy of 

all Scientology litigation of Michael Flynn Associates." (See 

attached Exhibit "C"). Other documents discarded at about the 

same time from Mr. Flynn's office revealed that investors were 

to be promised "a $2.00 return for each $1.00 invested." 

20. Despite claims to the contrary by Michael Flynn, 

attempts were made to sell shares. In an affidavit executed on 

-7- 
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October 13, 1981, Jim Grey of Clearwater, Florida, stated that 

on October 2, 1981, Michael Flynn "offered me the position of 

Trustee of Flynn Associate Management Corporation (FAMCO) in the 

Clearwater area and told me that as a trustee, I would receive, 

raise and disburse monies which would be used to file suits 

against the CHURCH OF SCIENTOLOGY around the country and therefo: 

breack the CHURCH financially." (See attached Exhibit "D"). 

21. A FAMCO document obtained around the same time, en-

titled "Scientology - Review and Planning", demonstrated that the 

above was an "All Out" strategy which included: 

"a) closing orgs (orgs - Scientology organizations) 

b) adverse media 

c) adverse public 

d) Fed & State attacks". 

Following this "all out" strategy, Michael Flynn and FAMCO 

engaged in the "adverse media" actions. From the deposition 

testimony of both Kevin Flynn and deprogrammer Joseph Flanagan in 

Garrison v. Kevin Flynn, et al. and Miller v. Kevin Flynn, et al.  

the initiation of the "adverse public" strategy was also imple-

mented with the creation of new potential litigants. Kevin Flynn 

operating out of the 12 Union Wharf offices of FAMCO and Michael 

Flynn, solicited, organized and carried out several "deprogram-

mings" of Scientology parishioners. Following each successful 

deprogramming, Kevin Flynn had the victim transported to the 

Boston offices of Michael Flynn where the person was solicited 

to join the suits filed against the CHURCH they had just departed 

22. This all out effort continued on into early 1982. Affi-

davits show that through co-conspirators, Michael Flynn obtained 
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access to the Bank of New England where Church of Scientology 

Founder L. R. Hubbard maintained a Cash Reserve Management account. 

The conspirators obtained copies of several of Mr. Hubbard's 

checks, as well as several checks from an unrelated Florida com-

pany, and hired Ala Fadili Al Tamimi to counterfeit and forge 

these checks in the amount of $2 million. 

23. In a sworn statement, Ala Tamini has detailed how Mr. Flynn 

promised him $400,000 to pass the forged checks and pass the monies 

received to an overseas account established by Mr. Flynn in the 

Cayman Islands. Mr. Tamimi also related, in this same statement, 

the treatening remarks made by Mr. Flynn regarding the safety of 

Mr. Tamini's family. (See attached Exhibit "E"). 

24. Following the failure of the attempt to forge and pass 

Mr. Hubbard's checks, Mr. Flynn then filed suit on behalf of 

Ronald DeWolf, the estranged son of Mr. Hubbard, in Riverside, 

California. The suit claimed that Mr. Hubbard was a missing 

person under California probate codes and included charges that 

Hubbard's business affairs were being mismanaged as evidenced 

by the failed attempt to forge one of his checks. Flynn accused 

Church officials of forging the check. 

25. The investigation also discovered evidence that such 

behavior by Mr. Flynn was not limited solely to litigation against 

the CHURCH. 

26. According to the Declaration of George Edgerly, executed 

on March 5, 1984, in Bridgewater, Massachusetts, Mr. Flynn both 

offered to pay Edgerly for his silence during two 1976 trials and 

27 made intimidating statements regarding the safety of Mr. 

28 Edgerly's children. 

7CO203 
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1 	27. Mr. Edgerly was the defendant in a criminal case for 

2 fraud in Lowell, Massachusetts, in February and March, 1976. In 

3 approximately March, 1976, Mr. Flynn approached Mr. Edgerly and 

4 suggested that Edgerly not testify in his own defense, offering  tppa. 

5 Edgerly's wife $500.00 a week for every week that Edgerly spent 

6 in prison. Edgerly accepted this proposal, was paid $1,000.00 by 

7 Mr. Flynn about two weeks later, and was sentenced to three to fly( 

8 years in prison. 

	

9 	28. Between October and December, 1976, Mr. Edgerly was 

10 again on trial, this time as a defendant to a charge of 

11 conspiracy. One of his co-defendants was represented by Mr. 

12 Flynn, both in this criminal suit and in a civil suit against 

13 General Motors Corporation. 

	

14 	29. Again, during this trial, Mr. Flynn proposed to 

15 Edgerly that he not testify and Edgerly agreed. Mr. Flynn 

16 promised Edgerly a share of the recovery from General Motors 

17 in exchange for his silence. 

	

18 	30. Later, during the trial, subsequent to Mr. Edgerly's 

19 attorney being removed for a conflict of interest and Edgerly 

20 beginning to represent himself, Edgerly decided that he was 

21 being set up as the "fall guy" by Mr. Flynn and his co-defendants. 

22 He began aggressively cross-examining his co-defendants. They, 

23 and Mr. Flynn, became upset by this, resulting in Mr. Flynn's 

24 offering to pay Edgerly $18,000.00 immediately. The money was 

25 not immediately forthcoming; Edgerly continued his aggressive 

26 cross-examination; and Mr. Flynn then mentioned that he knew of 

27 Edgerly's concern for his family, that he knew Edgerly had a lot 

28 // 
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of children who were little and that "one of them could be 
hit by a car." Mr. Flynn made similar threatening remarks to 
Edgerly's wife. 	(See attached Exhibit "F"). 

31. A fee request by defense counsel is not supported by 
law as more fully discussed in the Opposition filed by inter-
venor. A request for fees is inappropriate in this case because 
of counsel's conduct of this litigation and other attacks on 
Scientology. It is plain to see that this litigation was not 
brought and pursued for any public interest, but was part of 
a general plan of attack on Scientology and an attempt by Flynn 
to get documents for use in his other litigation. 

I declare under penalty of perjury under the laws of the 
State of California that the foregoing is true and correct. 

Executed on July 30, 1984, at Beverly Hills, California. 

JOHN G. PETERSON 

7CO205 
-11- 

  
 

 

IS
E

V
E

S
L

Y
 H

IL
L

S
.  C

A
L

IT
O

II
N

IA
  9

0
2
1
1
  

(1
13

)  
6
9
9

.9
0
e
5
 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

 

  

 

  
 

 



A. 	MED:A 

1C/07/82 

CONTACTS: 

Lonc 	distance 	call 	to Channel 	10 	news 
reporter 	re 	hearing 	on 	Motion 	tor 
Preliminary 	Injunction. .30 hrs. 

10/07/82 Letter 	to Channel 	10 	news 	reporter 

.20 hrs. 
enclosing papers 	file° 	in Armstrong, 
Order 	ana newspaper 	clipping. 

10/07/82 Two 	telephone calls from The 	Enterprise 
Press 	re meeting with Armstrong. .30 hrs. 

10/07/62 Telephone call from The Enterprise Press 
requesting copy of Order 	in Armstrong 
case. .10 hrs. 

10/07/62 Letter 	to Executive Editor of The 
Enterprise Press enclosing Preliminary 
Injunction Order 	in Armstrong. .10 hrs. 

10/27/62 Telephone call 	to Gerry re scheaule for 
meeting with the Enterprise 	Press. .10 hrs. 

10/27/82 Telephone call from Gerry Armstrong re 
meeting with The Enterprise Press and 
status. .20 hrs. 

10/27/82 Telephone call 	to The Enterprise Press 
confirming meeting with Gerry Armstrong. .10 hrs. 

11/09/82 Conference with Armstrong and represen- 
tatives of The Press Enterprise. 3.50 hrs. 

11/19/82 Telephone call from The Enterprise Press 
re new aeveiopments ana possible contacts. .40 hrs. 

11/30/82 Telephone call 	to The Enterprise Press 
re OK on Kansas City Star 	ana status of 
recent aevelopments 	in L. 	Ron Hubbard 
cases. .40 hrs. 

05/02/84 Telephone call from The Press Enterprise. .50 hrs. 

11/15/82 Telephone call 	from St. 	Petersburg Times, 
.30 hrs. Mr. 	Cornwell, 	re article on Scientology. 

11/16/82 Telephone call 	from St. 	Petersburg Times 
re setting up meeting 	with Gerry. .20 hrs. 

11/16/82 Telephone call to Gerry re meeting with 
St. 	Petersburg Tines. .10 hrs. 

7CO206. 
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1. 	:C call 	tc 	L.A. 	Tir.E 	re 	ceveoprett 
on 	?..ary 	Sue 	Eutt,aro .1C t:E. 

22 	'1E 	'E: Cor:erent.e 	call 	Witt. 	L.A. 	'.71r-E 	anc 
ATTE:rone 	re 	L. 	Hon 	i-‘,L:.,arc. 1.0C trE. 

11/:4/62 Cctferenot, 	Witt. 	ENE: 	news 	reporter. 2.5C hrs. 

1 1/30/E2 Telephone 	call 	fror 	Kansas 	City 	Star 
re 	it:erview 	with 	Arrstronc. .2C hrs. 

1 1/30,' El Telepnone 	call 	to Gerry 	re 	interview 
Witt. 	Yansas 	City 	Star. .25 hrE. 

11/3O/ E2 Telephone 	call 	to Eansas 	City 	Star 
civin; 	OE 	to 	talk 	tc 	Gerry. .1C hrs. 

12/02/82 Telephone 	call 	from Loncoh Tires. .3C hrs. 

12/2E/62 Telephone 	call 	from Daily Breeze, 	re 
interview with Armstrong. .20 hrs. 

12/2E/E2 Telephone 	call 	to Gerry 	re Daily 	Breeze 
anc 	status 	cf 	case. .30 hrs. 

12/2E/62 Telephone 	call 	to Daily Breeze 	re 	no 
information from Armstrong. .10 hrs. 

01/04/63 Telephone 	call 	from ABC News 	re 
interview with Gerry. .20 hrs. 

01/04/83 Telephone call 	to Gerry 	re 	interview 
with ABC News; 	status. .30 hrs. 

01/06/83 Telephone call 	from Lynn Hare of 	Cable 
News Network. 	(NB: 	Tnis 	is 	approximately 
the same cate 	that Vaughn Young 	ant: 	Paulette 
Cooper 	were 	interviewee on CNN re 	the 	Probate 
case.) .20 hrs. 

01/06/63 Telephone call 	to Gerry 	re appearance 	on 
Cable News Network. .10 hrs. 

• 
01/06/83 Telephone call 	to Cable News Network 	to 

acvise Gerry colo not be on show. .10 hrs. 

01/17/83 Telephone call 	from herald Examiner 
re - Armstrong. .20 hrs. 

06/15/63 Telephone call 	from Gerry 	re 	contact with 
California 	Magazine. .10 hrs. 

03/20/84 Telephone call 	from City News 	re 	story. .30 hrs. 

7CO207 
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:e:1Thc.ne: 	call 	fror 	he:nry 	Uncer, 	Cat 
News, 	re: 	article. .30 hrs. 

04/04/64 Telephone 	call 	from City 	News 	re 	story. .20 hrs. 

04/05/64 Telephone 	call 	fror 	City News. .40 hrs. 

06/25/84 Telephone 	call 	from City News. .30 hrs. 

04/04/64 Telephone 	call 	from Sacramento Bee 
re 	statement. .20 hrE. 

04/05/84 Conference with reporter from 
Sacramento Bee. .50 hrs. 

05/02/64 Telephone 	call 	from Dale Maharige of 
Sacramento Bee. .20 hrs. 

04/30/84 Telephone call 	to Doug Bruckner 	re 
story on Armstrong 	trial. .20 hrs. 

06/25/84 Telephone call 	from New York Tines 
re 	Duagment. .30 hrs. 

06/27/84 Telephone call from Clearwater Sun 
re Laurel 	testimony. .30 hrs. 

06/27/84 Telephone call 	from Clearwater Sun 
re cevelopments. .20 hrs. 

7CO208 
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CASES : 

10/14/82 Telephone 	call 	to Armstrong 	re 	status 
and 	possibility 	of 	apposition 	in 	Cooper 
case. .20 hrs. 

10/19/82 Telephone 	call 	from Armstrong 	re 	his 
aeposition 	in 	the Cooper 	case 	ana 	status 
in 	his 	case. .20 hrs. 

11/17/83 Telephone 	call 	from Flynn 	re 	settlement 
meeting; 	Motion for 	Summary Judgment; 
Cooper motion 	to get 	oocuments. .40 hrs. 

12/07/83 Telephone 	call 	from Flynn 	re 	status on 
Cooper 	ana Armstrong. .40 hrs. 

02/08/84 Telephone call 	from Gerry Armstrong 	re 
Cooper oeposition; 	Motion 	to Compel Proo- 
uction of Documents ana L. 	Ron hunoara 
appeal. .40 hrs. 

02/08/84 Telephone call 	to Barry Litt 	confirming 
Armstrong oeposition for 	2/21 	ana 	2/22. 
(Cooper 	case) .10 hrs. 

02/15/84 Telephone call 	from Mike 	re 	aeposition of 
Armstrong. 	(cooper 	case) .30 hrs. 

02/21/84 Attenaance at deposition of Gerry Armstrong. 
(Cooper 	case) 8.00 hrs. 

11/10/82 Telephone call 	to Mike Flynn 	re sealed 
aocuments for Peterson v. 	Scientology 
cases. .20 hrs. 

11/15/82 Telephone call 	to Flynn 	re aocuments. 
(Peterson v. 	Scientology 	cases) .30 hrs. 

11/23/82 Telephone call 	from Walter Cochran-Bono 
re viewing documents at courthouse. 
(Peterson v. 	Scientology cases) .10 hrs. 

04/25/83 Telephone call from Magnuson re Stipulation 
on Peterson case; 	transcript of Mary Sue 
Huboara aeposition. .40 hrs. 

11/04/83 Court appearance in Department 85, 	Los 
Angeles Superior Court, 	pursuant 	to 
Motions to Initiate Discovery. 
(Peterson case) 2.50 hrs. 
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Preparation of Motion to Initiate Discovery 

for Arrrstiong, Peterson, Garrity, Jefferson, 

Lockw000 ano Christofferson. 

Review and edit Motion to Initiate 

Discovery. 	(Peterson cases) 

Telephone call to messenger to arrange 

for hand delivery ano filing of our Motion. 

(Peterson cases) 

Telephone call to messenger to further 

arrange aelivery and filing of our Motion. 

(Peterson cases) 

01/25/83 Telephone call from Walt Logan re Gerry's 

01/26/83 Telephone call to Walt Logan re deposition 

of Gerry Armstrong in McLean. 

01/26/83 Telephone call to Gerry re deposition on 

01/26/83 Telephone call to Magnuson re location of 

McLean deposition. 

03/31/83 Telephone call to Walt Logan re, materials 

he neeas to get Armstrong aocuments. 

(McLean) 

.20 hrs. 

1.00 hrs. 

.30 hrs. 

.30 hrs. 

.20 hrs. 

.25 hrs. 

.20 hrs. 

.20 hrs. 

.10 hrs. 

.10 hrs. 

al/04/E2 

03/02/64 

03/05/64 

03/0E/64 

03/06/64 

Pre;arazion of rer7.o tc file re hearing 

or. Motion:. tc Initiate rii›covery. 

(Peterson case) 

aeposition in the McLean case. 

February 8 and 9. 	(McLean) 

04/12/83 Telephone call from Walt Logan. (McLean) 
	.40 hrs. 

11/16/83 Receive ana review portions of aeposition 

transcript in McLean, as well as Gerry's 

letter. 

11/16/83 Letter to Flynn re Armstrong aeposition 

transcript in McLean case. 	• 

1,2/28/83 Receive and review aeposition transcripts 

of Gerry from McLean. 

01/27/83 Telephone call from Wilkie Cheong re 
Armstrong aeposition in Estate of L. Ron  

Hubbara case. 

04/06/83 Telephone call from Wilkie Cheong requesting 

Order of Preliminary Injunction ana copy 

of Armstrong aeposition in Estate case. 

-8- 	rvvIIBIT 

.40 hrs. 

.20 hrs. 

.50 hrs. 

.10 hrs. 

.10 hrs. 
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04/0E7E3 Letter to Wilkie Checnc enclosing Order re 
ci5cover) of Armstrong cocurrents uith 
exTlanation of procecure anc interpretbtion 
of Cole's handwriting. (Estate case) 

 

 

.40 hrs. 

05/05/53 Letter to Wilkie Cheong enclosing Gerry's 
deposition transcript in Estate of L. Ron 
Hubbard case. .20 hrs. 

05/10/63 Telephone call from Wilkie Cheong re 
Armstrong oeclaration for Estate case. .30 hrs. 

05/10/53 Telephone call from Gerry re status ana 
declaration he aid for Flynn. 
(Estate case) 

05/11/63 Telephone call to Flynn re Armstrong 
declaration to be filed in Estate case. 

05/11/63 Telephone call to Wilkie Cheong re 
Armstrong declaration to be filed in 
Estate case. 

05/12/63 Receive and review declaration ana letter 
from Flynn re our oepositions. (Estate  
case) 

05/12/83 Telephone call from Gerry re signing of 
aeclaration in Estate case. 

06/28/83 Preparation of declaration for contempt 
proceeoings in Estate case. 

08/18/83 Letter to Court Clerk requesting certifies 
copies of Hubbard Declaration. (Estate  
case) 

.20 hrs. 

.30 hrs. 

.30 hrs. 

.30 hrs. 

.10 hrs. 

1.00 hrs. 

.20 hrs. 

04/04/83 Telephone call from John McNatara requesting 
Affioavit re letter we received from Heller 
on L. Ron Hubbara. 	(Omaha case) 	 .30 hrs. 

04/05/83 Preparation of Affidavit for case in Omaha, 
Nebraska, re Flynn referral. Letter to 
Mr. McNamara enclosing Affiaavit. 
(Omaha case) 

05/20/83 Telephone call from Gary McMurry re 
interview of Gerry. 	(Christofferson case) 

05/20/83 Telephone call to Gerry re meeting with 
Gary McMurry on 5/27 for interview. 
(Christofferson case) 
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.40 hrs. 

.30 hrs. 

.20 hrs. 
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D 12C/E3 Telephone 	call 	to 	Gary 	XoMurry 	confirring 

5/;7 	for 	reeting 	anc 	intervie 	of 	Gerry. 

(Christofferson 	case) .:0 hrt. 

05/25/E3 Telephone 	call 	fror„ Armstrong 	re 	confirma- 

tion of 	meeting 	with Gary 	te.cMurry. 

(Christofferson 	case) .10 hrs. 

05/26/83 Telephone call from Gary McMurry re cancel- 

lation of 	morning meeting. 	(Christofferson 

case) .20 hrs. 

05/27/83 Conference with Gary McMurry ana Gerry. 

(Christofferson 	case) 3.50 hrs. 

06/10/83 Receive ana review correspondence from 

Gary McMurry 	re 	client. 	(Christofferson 

case) .10 hrs. 

09/02/83 Preparation of Motion to Initiate 

Discovery. 	(Christofferson case) 1.00 hrs. 

09/02/83 Preparation of Notice of Appearance. 

(Christofferson 	case) .40 hrs. 

09/07/83 Telephone call 	from McMurry's office 

re Motion to Initiate Discovery. 
(Christofferson case) .30 hrs. 

09/07/83 Review Motion to Initiate Discovery. 

(Christofferson case) .40 hrs. 

09/07/83 Telephone call to attorney McMurry in 

Oregon re Titchbourne Motion; 	with letter 

forwaraing copy of same. 	(Christofferson 

case) .25 hrs. 

09/23/83 Telephone call to Gary McMurry re Request 

for Continuance. 	(Christofferson case) .20 hrs. 

09/27/83 Telephone call 	to attorney Waae re Proof 

of Service on Titchbourne. 	(Christofferson 

case) .10 hrs. 

09/29/83 Telephone f:all 	from Magnuson 	re Order 	to 

Show Cause to continue hearing on 

Titchbourne. 	(Christofferson case) .10 hrs. 

09/29/83 Telephone call from attorney service re 

incorrect Notice as to Motion to Initiate 
Discovery; prepare, 	serve ana file Amenae 

Notice. 	(Christofferson case) .50 hrs. 

7CO212 
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05/25/E3 Telephone 	call 	to 	Magnuson 	re 	Orcer 
Snc:tening 	7iny 	to 	get 	continuance 	on 
Discovery 	moticn. 	(Cr.ristofierson 	casE) .:0 Lrs. 

09/29/83 Telephone 	call 	to Ron Wade 	re Order 
Shortening 	'lime 	to 	get 	continuance. 
(Christofferson 	case) .20 hrs. 

09/29/83 Telephone call 	from Ron Wade 	re Motion 
for 	Discovery. 	(Christofferson 	case) .40 hrs. 

09/29/83 Telephone call 	from Michael 	Magnuson 
re Motion for Continuance. 	(Christofferson 
case) .30 hrs. 

09/29/83 Telephone call 	to Juoge Savitch re 
Continuance. 	(Christofferson case) .30 hrs. 

09/29/83 Telephone call 	to Magnuson re Continuance. 
(Christofferson case) .30 hrs. 

09/30/83 Telephone call 	from Magnuson confirming . 
court appearance. 	(Christofferson case) .20 hrs. 

09/30/83 Court appearance in Department 85, Los 
Angeles Superior Court, pursuant to 
Motion to Continue Motion of Titchbourne 
to Initiate Discovery. 	(Christofferson 
case) 3.50 hrs. 

10/03/83 Telephone call from attorney service re 
new date for Motion to Initiate Discovery. 
(Christofferson case) .10 hrs. 

10/03/83 Long letter to Ron Wade re Motion to 
Continue Motion to Initiate Discovery. 
(Christofferson case) .50 hrs. 

10/11/83 Telephone call 	to Mike Magnuson 	re 
Christofferson Motion. .30 hrs. 

11/01/83 Receive and review letter and Notice of 
Appearance from Charles Merten. 	• 
(Christofferson case) .20 hrs. 

11/02/83 Telephone call from Ron Waae re hearing 
on Motion to Initiate Discovery. 
(Christofferson case) .40 hrs. 

11/04/83 Court appearance in Department 85, 	Los 
Angeles Superior Court, pursuant to 
Motions to Initiate Discovery. 
(Christofferson case) 2.50 hrs. 

7CO213 
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11/04/63 telephone 	call 	to Ron Waoe 	Ie 	outcome 

on 	7itchbourne 	Motion. 	(Christofferson 

case) .30 hrs. 

11/04/E3 Preparation 	of 	memo 	to 	file 	re 	hearing 

on 	Motions 	to 	Initiate 	Discovery. 

(Christofferson 	case) .20 hrs. 

03/02/84 Preparation of 	Motion to Initiate Discovery 

for 	Armstrong, 	Peterson, 	Garrity, 	Jefferson, 

Lockwooa 	ano Christofferson. 1.00 hrs. 

03/05/84 Review ano 	edit Motion to Initiate 

Discovery. 	(Christofferson case) .30 hrs. 

03/06/84 Telephone call 	to messenger 	to arrange for 

hang 	aelivery ana filing of 	our Motion. 

(Christofferson case) .30 hrs. 

03/06/84 Telephone call to messenger to further 

arrange aelivery ana filing of 	our Motion. 

(Christofferson case) .20 hrs. 

03/19/84 Telephone call to Ron Waae re continuance 

of 	Motions. 	(Christofferson 	case) .10 hrs. 

03/19/84 Telephone call to Gerry re continuance of 

hearing. 	(Christofferson case) .30 hrs. 

03/19/84 Telephone call to Charles Merten re 

continuance of hearing. 	(Christofferson 

case) .10 hrs. 

03/01/84 Receive and review Motion to Initiate 

Discovery by Martin Samuels. .40 hrs. 

03/02/84 Telephone call 	to Clerk to get hearing 

sate for Motion of Oregon attorneys. 

(Samuels case) .20 hrs. 

03/02/84 Telephone call to attorney Waae re 

filing 	and 	service of Motion. 	(Samuels 

case) 	 • .30 hrs. 

03/13/84 Telephone call to Ron Waae re continuance 

of 	Motions. 	(Samuels case) .10 hrs. 

03/19/84 Telephone call 	to Gerry re continuance of 

hearing. 	(Samuels case) .30 hrs. 

03/19/84 Telephone call to Marc Blackman re 

continuance of hearing. 	(Samuels case) .10 hrs. 

03/05/84 Telephone call to Walt Logan re case on 

Pre-Clear files. 	(Wakefield case) .30 hrs. 

7CO214 
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04/12/E4 7elepncne call fror Greene 	O'feill) re 
cones of 7,,otion to Initiate Discovery. 

case) 	 .20 trE. 

04/12/64 	Letter to Greene & () s kein) forl.arcin9 
ttotion to Initiate. 	(1,ollerst,eir case) 	.20 hrc. 
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C. 	GOVERNMENT 

09/2b/&2 

CONTACTS: 

Telephone 	call 	from Martin Cohen, 	IRS 

attorney. 	(NB: 	Jim 	Morrow 	believes 	that 

Cohen 	was 	just 	finishing 	a 	brief 	for 

filing 	about 	the 	first 	of 	October.) .40 hrs. 

05/06/83 Telephone call 	to Floriaa Assistant 

State Attorney 	re Motion 	to obtain 

Armstrong aocuments. .20 hrs. 

05/06/83 Letter to Assistant State Attorney in 

Floriaa, 	re Preliminary 	Injunction ana 

Motion to Intervene 	re documents with 

enclosures. .40 hrs. 

09/20/83 Telephone call from Ray Emmons re 

obtaining Scientology materials. .30 hrs. 

09/20/83 Letter to Ray Emmons with enclosures. .50 hrs. 

06/25/84 Telephone call 	from Rose Zoltek of 

Attorney General's office 	in Toronto. .30 hrs. 

700216 
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D. 	UNtNCA'N 	PEYSONE, 	SC,U1'..--.FELS, 	ETC.: 

Cl/lE/bc T1,2phonif 	call 	iron 	Tor 	Youstr.fr 	re 	cepc- 
sition 	cf 	Arrrstrong. .3G hrs. 

06/1 5/84 Telephone 	call 	from 	Valerie 	Stansfielc 

re 	status. .20 hrs. 

06/21/84 Receive 	ana 	review Court's 	Intenoec 

Decision; 	telephone 	calls 	iron 	ana 

telephone 	calls 	to 	numerous 	inolvicuals 
re 	Duagment. 3.00 hrs. 

06/22/84 Numerous 	telephone calls to ana 	from 
various 	inaivicuals 	re 	Ducgment; 	office 
conferences. 6.00 hrs. 

06/26/84 Telephone call 	from Brenoa Yates 	re copies 
of 	exhibits. .30 hrs. 

06/27/84 Telephone 	call 	from 	indiviaual 	re 	case.. .10 hrs. 

7CO21.7 
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E. N:SCELLANE✓;S NON-BILLABLE ITEMS: 

09/10/82 Office conference re use of Lexis for 

research. 	 .20 hrE. 

10/08/62 Long aistance call to Mike Flynn re most 

recent Armstrong oeclaration. 	(NB: No 

case is given ana this may well be for the 

McLeans or another case. 	 .10 hrs. 

7CO218 
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RE: 	INVOLVEY.EN: 

0E/05/62 

BY 	JOCELYN: 

Peviewec 	oocumentation 
arc 	Jocelyn, 	ano 

provioec 	by 'Gerry 
statmnts 	of 	involvement 

re 	Scientology. 1.00 hrs. 

04/19/83 Conference 	with Jocelyn re Declarations 
of Gerry ana Omar. .50 hrs. 

05/02/84 Telephone 	call from Jocelyn 	re 	service 
of 	Writ. .20 hrs. 

05/17/84 Telephone 	call from Jocelyn Armstrong. .20 hrs. 

7C 0219 
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CONTAZTS 

01/2!)/63 

W1TE AFFILIATED OPPOSITION ATTORNEYS: 

Telephone 	call 	iron 	l;alt 	Logan 	re 	Gerry's 
ceposition 	in 	the 	McLean 	case. .25 hrs. 

01/26/63 Telephone 	call 	to Walt 	Locan 	re 	(Deposition 
of 	Gerry Armstrong 	in McLean. .20 hrs. 

03/31/83 Telephone 	call 	to Walt 	Logan 	re materials 
he neeas 	to get Armstrong oocuments. 
(McLean) .10 hrs. 

04/12/83 Telephone 	call 	from Walt Logan. 	(McLean) .40 hrs. 

03/05/64 Telephone call 	to Walt Logan re case on 
Pre-Clear 	files. 	(Wakefiela 	case) .30 hrs. 

01/27/63 Telephone call 	from Wilkie Cheong 	re 
Armstrong aeposition in Estate of L. 	Ron 
Hubtara case. .10 hrs. 

04/06/83 Telephone call from Wilkie Cheong requesting 
Oraer 	of 	Preliminary Injunction ana.copy 
of Armstrong aeposition 	in Estate case. .10 hrs. 

04/06/83 Letter 	to Wilkie Cheong enclosing Oraer 	re 
(Discovery of Armstrong documents with 
explanation of proceaure ana 	interpretation 
of 	Cole's 	hanawriting. 	(Estate case) .40 hrs. 

05/05/83 Letter 	to Wilkie Cheong enclosing Gerry's 
deposition transcript in Estate of L. Ron 
Hubbard case. .20 hrs. 

05/10/83 Telephone call from Wilkie Cheong re 
Armstrong declaration for Estate case. .30 hrs. 

05/11/83 Telephone call to Wilkie Cheong re 
Armstrong aeclaration to be files 	in 
Estate case. .30 hrs. 

04/04/83 Telephone call from John McNamara requesting 
Affidavit re 	letter we 	receive° from Heller 
on L. 	Ron Hubba:a. 	(Omaha case) .30 hrs. 

05/20/83 Telephone call from Gary McMurry re 
interview of Gerry. 	(Christofferson 	case) .30 hrs. 

05/20/83 Telephone call to Gary McMurry confirming 
5/27 for meeting ana interview of Gerry. 
(Christofferson case) .20 hrs. 

05/26/83 Telephone call from Gary McMurry re cancel- 
lation of morning meeting. 	(Christofferson 
case) .20 hrs. 

7C 0220 
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05/27/3 Conference 	with 	Gary 	McMurry 	and 	Gerry. 
(Christofferson 	case) 3.50 hrs. 

06/10/83 Receive 	ana 	review 	correspondence 	from 
Gary 	Mc-Murry 	re 	client. 	(Christofferson 
case) .10 hrs. 

09/07/83 Telephone call 	from McMurry's 	office 
re 	Motion 	to 	Initiate Discovery. 
(Christofferson 	case) .30 hrs. 

09/07/83 Telephone 	call 	to attorney McMurry 	in 
Oregon 	re Titchbourne Motion; 	with letter 
forwarding copy of 	same. 	(Christofferson 
case) .25 hrs. 

09/23/83 Telephone call to Gary McMurry re Request 
for 	Continuance. 	(Christofferson case) .20 hrs. 

06/25/84 Letter 	to Gary McMurry 	re 	Intenaea Decision. .30 hrs. 

08/03/83 Telephone call 	to Paul 	Morantz 	re 
Armstrong 	case. —80 hrs. 

09/27/83 Telephone call to attorney Waae re Proof 
of Service on Titchbourne. 	(Christofferson 
case) .10 hrs. 

09/29/83 Telephone call to Ron Waae re Oraer 
Shortening Time to get continuance. 
(Christofferson case) .20 hrs. 

09/29/83 Telephone call from Ron Waae re Motion 
. for Discovery. 	(Christofferson case) .40 hrs. 

10/03/83 Long letter to Ron Waae re Motion to 
Continue Motion 	to Initiate Discovery. 
(Christofferson case) .50 hrs. 

11/02/83 Telephone call 	from Ron Wade re hearing 
on Motion 	to Initiate Discovery. 
(Christofferson case) .40 hrs. 

• 
11/04/83 ,Telephone call 	to Ron Waae re outcome 

on Titchbourne Motion. 	(Christofferson 
case) .30 hrs. 

03/02/84 Telephone call to attorney Waae re 
filing ana service of Motion. 	(Samuels 
case) .30 hrs. 

03/19/84 Telephone call to Ron Wade re continuance 
of Motions. 	(Samuels case) .10 hrs. 

7CO221 
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04/12/64 	Telephone call from Greene  f. O'Reilly re 
copies of Motion to Initiate Discovery. 
(Wollersheim case) 	 .20 hrs. 

04/12/64 Letter to Greene & O'Reilly forwarding 
Motion to Initiate. 	(Wollersheim case) 	.20 hrs. 
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RE: WITNESSES: 

04/12/83 Telephone call from Gerry re status of 
Opposition to Motion; getting aeclarations 
from Omar ana Sullivan. 	 .20 hrs. 

04/28/83 Telephone call from Laurel Sullivan re 
Armstrong case. 	 1.00 hrs. 

04/28/83 Telephone call to Flynn re Laurel Sullivan. 	.60 hrs. 

05/02/83 Telephone call to Gerry re Plaintiffs' 
case; re conversation with Laurel Sullivan. 	.40 hrs. 

04/26/84 Conference with Sullivan, Flynn ana 
Armstrong re Sul ivan apposition. 	 1.00 hrs. 

04/27/84 Telephone call to Laurel Sullivan. 	 .50 hrs. 
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Cnittnintuuralth iif nosur11Lt3rtth 
MICHAEL JOSEPH CONNOLLY 

Secretary of the Co menonu,,eallit 
STATE HOUSE 

SOSTO N. 'LASS. 02133 

ARTICLES OF ORGANIZATION 
(Ueda CL Ch. 1365) 

Ise orporessor a 
NAME 	 POST OFFICE ADDRESS 

Include even name in tuft in case of natural perron.t; in Cale of a corporation, give state of incorporation. 

Kevin Mark Flynn 	12 Union Wharf Boston, Massachusetts 

Cheryl Flynn 	12 Union Wharf Boston, Massachusetts 

Michael J. Flynn 	12 Union Wharf 	Boston, Massachusetts 

The above-hared incorporator{') do hereby associate (themselves) with the intention of forming a corporation under the pruvisions of General Laws. Chapter ISGB and hereby state(s): 

I. The name by which the corporation shall be known is: 

Flynn Associates Management Corporation 

2. TIvr purpo.ps for which the eorpotation is formed are as follows: 

1. To carry on and entertain any business, undertaking, transaction, or operation commonly carried on or undertaken by capitalists, promoters, financiers, contractors, merchants, commission men, and agents, and in the course of such business to draw, accept, indorse, acquire, and sell all or any negotiable or transferable instru-ments and securities, including debentures, bonds, noteuand bills of exchange. 

2. To issue on commission, subscribe for, acquire, hold, sell, exchange, and deal in shares, stocks, bonds, obligations, or securities of any public or private corporation, government, or municipality, and to hold, purchase or otherwise dispose of shares of the capital stock, bonds, debentures, or other evidences of indebtedness created by any other corporation or corporations, and while the owner thereof to exercise all the rights and ptivileges of ownership, including the right to vote thereon. 

(continued on page 2A) SO-241031  
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2A. 

3. To form, promote, and assist financially or otharr 
wise, companies, syndicates, partnerships, and associations 
of all kinds, .and to give any guaranty in connection there-
with or otherwise for the payment of money, or for the 
performance of any obligations or undertaking. 

4. To acquire, improve,. manage, work, develop, exercise 
all rights in respect of, lease, mortgage, sell, dispose of, 
turn to account, and otherwise deal with property of all 
kinds, and in particular business concerns and undertakings. 

• 

Mal 

/' 



. 	. 
.3. 	The total nunilvcr of shares arid the par value, if any , of each clam of stock wisick tier oorruratios h aialisoriamd 

• • 	Is as follows 

CLASS Of IITCCE 
vnimocrr Pax vALVII ON TN PA.* vAAJJ11 
Atais i A Or 'AAA I i OsuireER Of IIKAA Et 

. 
FAA 

VALVI 

, 
iladOlafT 

rr 'fir rOd 

................. 

.. 	 ..•......... ...... ...••• 

• 

....... ..•••••••••••••••••••••II 

100 

• 
o• 

• 
$ 

•• ••••..................• •••••• •••• I 
. 

• 

Common 
'. 

'4. 	If on than one elm is autkoeised, a description of each of the aLfferent classes of stuck with, if any, the pre-
ferences, voting purrs. siuslific•tions, special or relative right, or privaeges as to each thud thereof and any aerie.  no estalilished: 

Nono. 

Mb 

•5. 	The restrictions, if any, imposed by the Articles of Orpniution upon the transfer of shares of stock of any class are ILA follows 

None. 

. ' . 

Other La si rut pryvisions, if gay for 11w conduct and regulation of the business and affairs of the corporation, fur 
ka voluntary diaolsitiliel, eat fur I. 	drfining, ur reguLting the ix:iers of the corporation. or of eta dirre.tors 
act Nuclhuldrrs, tr. of an) els). of stu. 

Nona. 
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‘1.  



	

.7. 	II) -Lin • of the ewer welkin Ivor 10-en dui) adopted and the inkial directors, president, trimmers'. wed clerk, 
• isu.e wines are set wet Lick's, Late been duly skirled. 

	

IL 	The efTreine gate of orpnization of the corriration aleall he the date of filing with the Secretary al the 
•Cuenn.usineahh or if later date is iroitcd• specify date, (not wore than .10 days after date el Ming.) 

• 

	

9. 	The (diming infuniistivn short not foe any purro.eLe treated as a permanent part of the Articles of Orgaiii- 
Leon or the corporation. 

▪ a. The post offire address of the initial principal office of the corporation is Maarachoattu it: 

/.2 Ph /0e Whd i f B•s 6N Afg 

I. The name, residence and post office address of web of the initial demurs and Solloning officers of the 
corporation are as follows: 

NAME 
	

RESIDENCE 	 POST OFFICE ADDRESS 

President: Kevin M. Flynn 	12 Union Wharf Boston, Massachusetts  

Vice President: Cheryl Flynn 12 Union Wharf Boston, Massachusetts 

Treasurer: Kevin M. Flynn 	12 UniOn Wharf Boston, Massachusetts  

Clerk: 

Directors: 

Michael J-itivnn 12 Union WbArf Roston_ ALKaachusetta 

Kevin M. Flynn 
Cheryl Flynn 
Michael J. Flynn 

• The date initially adopted on which the corporation's Neal year cads is: 

December 31 

J. 	The date initially Fixed in the b)-Isees foe the annual meeting of stockholders of the corporation is: 

January 30 

s. 	The mine and inea;nria addrcas of the resident agent. if say. of the einporatios 

None. 	 • 

IN WITNESS WHEREOF and under the peruitties, of perjury the &Lost Al Rai INCORPORATOR(S) 
aign(a) these Articles of Organ; ties this 	 thy of 

11:"..A'...' 	
...._ 	

27 19 . 	 7002  

The airnattor .11 ract lonesepuestur whiole is nut a natural! persons use4 ly an Snore/is/1ml rho shall show 
the envois, he nleish he act. and 11 signing shaft mire...ref under the persahirs is-rjur) that he is duly 
authorised on Its !..half to sign Own,. kettele. of 11egassixatios. 

1'. 	•-• • IP—  • 	 ••••• • 	 ••..••. • . • 	• ••. . 	 • MI • 	 ...MM. 	 gr• ".• •••••••r... ••••••.•••• • 	 0••••••••••••••••• 

E. 
t. 



SECRETARY OF
COHMONWEbt 

0 :.:3 27 pm a roD 

C'.700RAT1011 DIV151 -41 

THE COMMONWEALTH OF MASSACHUSETTS 

ARTICLES OF ORGANIZATION 

GENERAL LAWS, CHAPTER 136B, SECTION 12 

	alMAIIIMI • 

I hercby certify that, upon an examina-
tion of the within-written articles of organi-
sation, duly submitted to me, k appears that 
the provisions of the General Laws relative to 
the organization of corporations have been 
complied with, and I hereby approve said 
articles; and the filing fce in the amount of 

/423—  having been paid, said articles are 
deemed to have been filed with me this 

AP.44. day of 
19 1",. 

Effective date 1:1  (1  
(7 

ICHAEL • 5 H CONNO 
Secretary of the Corrunest.soesidi 

TO BE FILLED IN BY CORPORATION 

Ilk n t t ts)ri or ARTICLES OE UMGANIZATION TO BE SENT.  

FILING FEE: 1/20 of 1% of the total amount of the authorised 
capital stock with par value, and one cent a share foe 
811 authorised shares without par value, but mot loos 

than $125.00 General Laws, Chapter 15611. Shares of 
stock with a par value of less than one dollar shall be 
daern+d to have par sshtr of one dollar per share. 

con  maw SEP j 1 igao 

EXHIBIT B 

• 
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FLYNN ASSOCIATES MANAGEMENT CORPORATION  

CL7SS ACTION CASE DEVELOPMENT PROGRAM 

TABLE OF CONTENTS 

ABOUT THIS PROPOSAL 

	

I. 	INTRODUCTION BY ATTORNEY MICHAEL J. FLYNN 

	

II. 	PRESENT CAFES 

	

III. 	PRESENT CLIENTS - CASES TO BE FILED 

	

IV. 	MAY CONFERENCE 

	

V. 	SCIENTOLOGY LOSS OF INCiME 

	

VI. 	CONSERVATIVE COST OF DEFENDING A PROTOTYPE CASE 

	

VII. 	SUMMARY 

	

VIII. 	INVESTORS PROSPECTUS TO PURCHASE SHARES IN FLYNN 
ASSOCIATES MANAGEMENT CORPORATION 

I. DESCRIPTION 
2. THE PROBLEM IN CLEARWATER 
3. THE PROPOSAL 

TABLE A - EXPENSE SCHEDULE 
TABLE B - BALANCE SHEET 
TABLE C - REVENUE MODELS.  

	

IX. 	CONTRACT 

f 
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AFFIDAVI1 

STATE OF FLORIDA 

COUNTY OP FInFlIAS 

Jim Grey, havinL; first been duly sworn, hereby drpooc: hnd 

1. I ate a resident of Clearwater, Florida. 

2. On October 2, 1981, I received'a visit at my office from 

Jay Xeyea, Michael Flynn, and two other people. Beverly 

Hyde, my secretary was in the room during the visit, and 

witnessed it. 

3. Jay Keyes made the introductions and told me thnt becnuae 

I was courageous and outspoken anl had once publically 

said that "the place to handle Scientology is in the c,,art: 

he lhount I would be Intere'Lted in what Michael Flynn :Ind 

his pasociates had to propose. 

4. Michuel Flynn then offered me the poultion of Truster or 

Flynn Associate Management Corporation (FA,C0) in the 

Clearwater area and told me Lhht uu u Trustee, T would 

receive, raise and disburse monies which would he uLed 

to file suits against the Church of sclentdlogy around 

the country and therefore break the Church financially. 

5. / told Michael Flynn that I would most surely he ankliw 

to be sued if I accepted that,to which the latter said 

that It was likely that I was correct, but then that In 

what the money was for. 

6. Michael Flynn and onr of the other gentlemen said that 

they would hove to disusaociatel themnelves from niChnrd 

Tenney publically us It woul.1 hurt them to be connected 

with him. 

7. Although there were no outright atuLements -rude to me 

to the effect that I would make any money out of 

it was however distinctly clear to me that Michael Flynn 

and others were soliciting money for their sults. 

e. ifnen I pointed to Mr. Flynn and his associates that : hut! 

no desire to be a guinea pig fnr his lawsuits and th$:,- 

part in an opprat1on which, In my judgment, could Go 
ryninIT n 



-2- 

in violation of Constitutional rights, Mr. Flynn became 

agitated, whereupon he asked me how I would like it if 

my daughter got mixed up with Scientology and shot her:,elf 

in the head. I asked Michael Flynn, if my daughter had 

gone into the Baptist Church and shot herself, did that 

mean that the Baptist Church was responsible, and Michael 

Flynn walked out in disgust. 

The above is a true and correct statement to the LeLt of my 

recollection. 

Jim Grey 

SuUscribed and sworn to 

before me thin 13th doy 

of October 1981. 

cz- 
Notary PubYic 

Mai my halt. tibia .1 Ray y Lit 
CINUMUadi !spar 4pd 2. Mu 
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Tamimi affidavit omitted as it is included 
as an exhibit in the Miller v. Flynn Motion to 
Strike Affidavit of Kevin Flynn filed July 23, 1984. 
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DECLARATION OF GEORGE EDGERLY 

GEORGE EDGERLY declares as follows: 

I am presently incarcerated at Massachusetts Correctional 

Institution in Bridgewater serving a sentence for murder under 

case number 81811, Commonwealth-v.,:Tdsy.  

I was first introduced to attorney Michael J. Flynn in late 

1975 or the first two months of 1976. He was introduced to me by 

Theodore Kemos as the lawyer for Kemos. 

I was the defendant in a criminal case for fraud. Trial 

began in Lowell, Massachusetts in February, 1976. Attorney Flynn 

attended the trial almost every day. I was tree on bail, and 

generally had lunch at a sandwich shop on Gorham Street. In 

March, 1976, during lunch break, I was approached by Flynn. He 

requested that I go with him over to a corner of the sandwich 

shop out of earshot of others, which I did. 

Flynn asked me if I had teen offered f deal. I told him that 

Lt. Peter Agnus had talked to me, but no deal had been directly 

offered, and that the Assistant District Attorney Danny O'Connell 

had offered a deal through my lawyers. The deal offered was that 

if I  would testify against Theodore Kemos and R. Gordon Butler, I 

would get eighteen months in prison and, another eighteen months 

probation. 	I told Flynn I haa . refused this deal. 

Flynn then asked me if I was going to testify in my own 

defense, and I told him that I didn't intend to at this time. He 

then told me that I woulo probably be convicted and do lime. He 

I, 
said that if I didn't testify in my own defense, They would give 

my wife Linda five hundred dollars Is week for every week I 
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spent in'prison. 

Flynn also warned me that if I did testify, the judge would 

allow the prosecutor to bring in the pending murder charge or ask 

me questions about it which would affect my credibility. I Lola 

Flynn that I agreed with him, and would not testify, and that 
(r, 

accepted thr offer. 

About four days before the end of the trial, I began thinking 

that / could win the case if I testified. I communicated this to 

one of my lawyers, Patrick J. Piscatelli. Piscatelli told me 

that I could not testify tecause of the deal I had made not to 

testify. Later the sane day, Flynn asked me to meet him 

aownstairs from the courtroom. 

When I met with Flynn, he reminded me of the conversation he 

Vi and I had in the sandwich shop about two weeks before, and asked 

if I could use some money. I replied that I could, and he then 

,surreptitiously handed me ten one hundred dollar bills folded 

together. He saia that this was two weekt at five hundred a week 

and that I could see that our word is goad.' I placed the 

thousand dollars in a suit pocket in a closet in my home, and 

later, after I was sentenced, directed my wife to the money. 

I did not testify, and was convicted and sentenced to three 

to five years. 

Between October and Dece.mber, 1976, I was in trial as a 

defendant on a charge of conspiracy. My codefendants were R. 

Gordon Butler and Theodore Kemos. Flynn represented Kemos. At 

the beginning of the trial, Flynn told me that he was also 

representing Kemos in a big civil case against General Motors. 

He told me that Butler was also suing General Motors. Flynn said 

C 

e„, Vt. u• 
-2- 
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that if they were acquitted, Butler and Kemos would win their 

civil suits, but if convicted they would definitely lose. Be 

then tola me that Butler and Kemos would cut me in on their 

recovery from General Motors so long as I did not testify. 

agreed not to testify. 

During the trial, after I had complained to my lawyer about 

his representation of me, the trial judge found a conflict of 

interest and removed my lawyer. I wound up representing myself. 

In that capacity, I was privy to chambers conferences between the 

attorneys. On one occasion, the judge called us all into 

chambers and said that a prosecution witness, James Dolson, had 

spoken with him about what Dolson felt was an attempt by Flynn to 

intimidate him. 

As the judge related it, Dolson tolo him that Flynn had 

approached Dolson on the back stairs of the courthouse and 

engaged him in conversation. According to Dolson, Flynn tried to 

implant in Dolson's mina that Kemos and Butler were not guilty 

and that only I was guilty. Dolson felt that Flynn was trying to 

influence Dolson's testimony. The judg) said that Dolson claimed 

that Flynn threatened him and then offered him a reward if he 

would change his testimony. Flynn told the judge that he has 

been misunderstood by Dolson and denie0 any improper behavior. 

The judge admonished Flynn 4pd made mention of the Bar Overseers. 

Because I felt as though Kemos and Butler were making me the 

fall guy, I began aggressively cross-examining the witnesses in 

the case. Flynn took me to an adjoining room of the courthouse 

out of earshot of the guards. Flynn told me that Kemos was angry 

at me and wanted to know why I was doing this. He tolo me that 
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if I agreed he woulo feed me cross-examination questions that 

would help Kemos and Butler. He told me to remember that a lot 

of money had been put away for me. I told ,Flynn that all I had 

were promises. Flynn then said that tWey would give me eighteen 

thousand dollars right away. I told Flynn to give my wife the 

eighteen thousand dollars right then or there was no more deal. 

Flynn then tola me that Butler's lawyers had saio not to give the 

money in a lump sum. Flynn left. 

We then met again in the prisoners' room adjoining the 

Courtroom. This time Flynn told me that Butler and Kemos wanted 

me to back off on my cross-examination. He said that they woulo 

be found not guilty, and would not forget what I was doing. He 

then tolo me that he knew I was concerned about my family and 

that i had a lot of children who were little. He said that one 

of them could be hit by a car, and that anything like that might 

happen to my chilaren. 

I felt very intimidated by this conversation; I tola Flynn 

that he had already been aomonished by the judge about his 

conversation with Dolson, and tola him that I woulo tell the 

judge about this conversation. Flynn tolo me that the judge 

woulo not believe anything I said, and left. 

One or two days later, I had a conversation with my wife, 

Linda. She told me that earlier that day Flynn had approached 

her in the courtroom. Linda said that Flynn told her that he had 

noticed she was at the courthouse every day watching the trial. 

He then told her that while she was at court she had children at 

hone, and inquired of her whether someone was watching them and 

whether she knew if they were safe. He then told her that I was 
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going against Kemos and Butler and that she shoula speak to me 

about this. He ended off by telling her that he hoped someone 

was watching the children properly because something coula happen 

to them. Thereafter, except for the verdict, Linda did not come 
back to court. 

I reported these threats to the judge in chambers with all of 

the attorneys present. Flynn denied making any threats to me and 

tolo the juage that Linda must have misunderstood him. He 

claimed he only had a friendly conversation with her about her 

kids and their welfare. The judge asked Flynn whether he has 

talked with Linda before the conversation about her children and 

Flynn said he had not. The judge tolo me tha.t I clic not have to 

talk with Flynn, and told Flynn not to talk to Linda again. 

Kemos, Butler and I were convicted of conspiracy, and 

sentenced. I never saw Flynn again. 

I declare under penalty of perjury that the foregoing is true 

day of March, 1984 at Bridgewater, 

The foregoing statement and admission was sign e d in le presence and the person nlorge Edgerly, who signed it declared that he had carefully read it and the contents were thoroughly understood and that each and every one of the statements there-in contained are absolutely true. 

Andrew J. P lermo 
Massachusett Justice of 
The Peace 
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and correct. 

Executed this 

Massachusetts. 

George Eagerly 
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STATE OF CALIFORNIA, COUNTY OF 
I have read the foregoing 	  
	  and know its contents. 

et CHECK APPLICABLE PARAGRAPH 
I am a party to this action. The matters stated in it are true of my own knowledge except as to those matters which are 

stated on information and belief, and as to those matters I believe them to be true. 
D 	I am 0 an Officer 0 a partner 	 D a 	  of 	  

a parry to this action, and am authorized to make this verification for and on its behalf, and I make this verification for that 
reason. I have read the foregoing document and know its contents_ The matters stated in ft are true of my own knowledge 
except as to those matters which are stated on information and belief, and as to those matters I believe them to be true. 

I am one of the attorneys for 	  
a party to this action_ Such party is absent from the county of aforesaid where such attorneys have their offices, and I make 
this verification for and on behalf of that party for that reason. I have read the foregoing document and know its contents. 
I am informed and believe arid on that ground allege that the matters stated in it are true. 

I declare under penalty of perjury under the laws of the United States of America and the State of California that the 
foregoing is true and correct. 

Executed on 	 , 19 	, at 	  California. 

Signature 

ACKNOWLEDGMENT OF RECEIPT OF DOCUMENT 
(other than summons and complaint) 

Received copy of document described as 	  

on 	  19 

Signature 

PROOF OF SERVICE BY MAIL 

STATE OF CALIFORNIA, COUNTY OF LOS ANGELES 
I am employed in the county of 	LOS Angeles 	State of California_ 

I am over the age of 18 and not a party to the within action; my business address is: 	  
8530 Wilshire Blvd—. 14071 Beverly Hills, CA 90211  

On 	July 30 	19  84 , I served the foregoing document described as  DECLARATION OF  
JOHN G. PETERSON I OPPOSITION TO MOTION FOR ATTORNEY'S FEES  

on  the interested parties 
in this action by placing a true copy thereof enclosed in a sealed envelope with postage thereon fully prepaid in the United 
States mail at: Beverly Hills, California 

addressed as follows: 

JULIA PRAGOJEVIC 
CONTOS & BUNCH 
5855 Topanga Canyon Blvd. 
Suite 400 
Woodland Hills, CA 91367 

BARRETT S. LITT 700256 LITT & STORMER 
Paramount Plaza 
3500 Wilshire Blvd., Suite 1200 
Los Angeles, CA 90010 

(BY MAIL) I caused such envelope with postage thereon fully prepaid to be placed in the United States mall at 
X: 	Beverly Hills 	, California. 

(BY PERSONAL SERVICE) I caused such envelope to be delivered by hand to the offices of the addressee. 
X: 	Executed on 'Till •ky lfl 	19 8.41_ at 	Beverly Hills 	, California. 
X] 	(State) 	I declare under penalty of perjury under the laws of the State of California that the above is true and correct. 
0 	(Federal) I declare that I am employed in the office of a member of the bar of this court at whose direction the service was 

made. 
 

7/83 	 Signature 
DIANE L. McMAHON 


